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ZÁPISNICA  2  2010/2011 
ZO ZASADNUTIA KOLÉGIA DEKANA  D ŇA 05. 10. 2010 

 
 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
 

Program rokovania: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 

 
 
 

1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ: 
 

Rozhodnutie č. 15 KD 2009/2010 
KD rozhodlo o potrebe  overiť správnosť obsahu jednotlivých častí Podpisového poriadku MTF STU 
a jeho prípadnej úprave podľa pripomienok a návrhov členov VF a KD MTF STU.  
Z: prod. Vidová                                                                                           T: 16. 11. 2010 
 
Rozhodnutie č. 1 KD 2010/2011                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 2 KD 2010/2011                                       splnené         
           
Rozhodnutie č. 3 KD 2010/2011                 splnené 
 

V súvislosti s rozhodnutím  č. 3 KD 2010/ 2011  sa dekan fakulty informoval o priebehu  finančnej 
kompenzácie za jazykové kurzy pre zamestnancov MTF STU.  
Prof. Sablik a Ing. Ďurišová dodali, že finančná kompenzácia bude vyplatená zamestnancom MTF 
STU, ktorí navštevovali jazykové kurzy za mesiac september 2010.  
 
Rozhodnutie č. 4 KD 2010/2011 
KD berie na vedomie, že finančná kompenzácia za jazykové kurzy pre zamestnancov MTF STU 
s dostatočnou účasťou  na kurzoch  bude vyplatená vo výplate za  mesiac september 2010. 
Z: PORO                  T: v texte 
 
2. VYŠŠIE GRÉMIÁ    
 
Prodekan Horňák informoval: 
-  o KR STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 27. 09. 2010 o 12.00 hod. s nasledovnými bodmi rokovania: 
1. Školné a poplatky spojené so štúdium pre akademický rok 2011/2012 
2. Prijímacie konanie pre akademický rok 2011/2012 
3. Priebežné hodnotenie plnenia kolektívnej zmluvy za 1. polrok 2010 a návrhy na jej doplnenie 
4. Veľtrh vzdelávania Akadémia VAPAC 2010 
5. Ubytovanie študentov STU v ÚZ Gabčíkovo 
6. Informácie o stave prípravy projektov Kompetenčných centier 
7. Rozličné 
 
Prod. Grgač  informoval o: 
-  porade prodekanov pre zahraničné vzťahy, kde sa rokovalo o vyhodnotení mobilít v rámci programu 
Erasmus za predchádzajúci rok a pláne mobilít v tomto akademickom roku; na MTF STU sú pre tento 
akademický rok pridelené 3 miesta pre vysokoškolských učiteľov, 
- vypĺňaní tlačiva pre MŠ SR, týkajúce sa  investícií, ktoré získali fakulty  z pridelených projektov 
VEGA, KEGA, APVV a AV v rokoch 2005 až 2010. 
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Dekan fakulty: 
-  informoval o- priebehu medzinárodnej konferencie IGIP-SEFI , ktorá sa uskutočnila v dňoch 19. – 
22. 09. 2010 a zároveň vyslovil  poďakovanie  organizačnému výboru konferencie a ostatným 
zamestnancom, ktorí sa podieľali na  jej príprave, 
- vyjadril predstavu o konaní podobných akciách v anglickom jazyku každé 2 roky.  
 
Prod. Mišútová informovala o: 
- vyplácaní 10% navýšenia štipendií doktorandov (hlásenie dávok mesačne, vyplácanie ¼ ročne), 
- povinnosti zaslať finančné prostriedky do fondu rektora, 
- zaradení študentov 1. roku bakalárskeho štúdia do paraleliek. 
 
Rozhodnutie č. 5  KD 2010/2011 
KD súhlasí s návrhom UMAT, aby finančné prostriedky určené na „zvýšenie štipendií doktorandov“ 
boli aj v poslednom štvrťroku vyplácané doktorandom rovnakým spôsobom ako v I. - III. štvrťroku 
2010. Zároveň ukladá upraviť Smernicu dekana 7/2010 a predložiť ju na najbližšie zasadnutie AS. 
Z: prod. Mišútová                   T: 10. 11. 2010 
 
Rozhodnutie č. 6 KD 2010/2011 
KD ukladá zaslať finančné prostriedky do fondu rektora podľa Smernice STU č. 3/2008. 
Z: Mgr. Nemetzová                    T: 08.10. 2010 
 
Rozhodnutie č. 7  KD 2010/2011 
KD súhlasí s nasledovným zadelením študentov 1. roku bakalárskeho štúdia s miestom štúdia 
v Trnave : 1. paralelka: PMA, PPP, KPR, 2. paralelka: AIA, BOZ, PPT, MI, VTE, VZS. 
Z: prod. Mišútová                        T: priebežne 
 
Prod. Horňák : 
- predložil vyhodnotenie dotazníka absolventov 2. stupňa vysokoškolského vzdelávania na STU 
v Bratislave a informoval prítomných o výsledkoch dotazníka. 
 
Doc. Schreiber: 
- informoval o zasadaní volebnej komisie pre voľby rektora STU, ktoré sa uskutočnia dňa 25. 10. 
2010. 
 
Doc. Čambál: 
- predniesol informácie o zasadnutí volebnej komisie zo dňa 04. 10. 2010, 
- informoval o predstavovaní kandidátov na rektora STU, ktoré prebehne 18. 10. 2010. 
 
3. RADA RIADITE ĽOV 
 
Profesor Janovec: 
- informoval o zasadnutí rady riaditeľov, ktoré sa uskutočnilo dňa 14. 09. 2010 po skončení zasadnutia 
KD. Rada riaditeľov inovovala svoje činnosti v troch hlavných bodoch: 
- zasadnutia rady riaditeľov sa budú konať 1- krát mesačne, vždy v prvý utorok v danom mesiaci (v   
prípade konania dôležitejších grémií sa zasadnutie rady presunie), 
- posun informácií: rada riaditeľov má externého tajomníka (príprava zápisníc z rokovania), 
- materiál predkladaný do rokovania rady riaditeľov bude mať vždy písomnú formu. 
 
4. RADA ODBOROV 
 
PhDr. Rešetová informovala, že rada odborov nezasadala z dôvodu zahraničnej pracovnej cesty troch 
vedúcich odborov. 
 
5. RÔZNE 
 
Prod. Peterka informoval o: 
- stave rozvojových aktivít na MTF STU, ktoré sa týkajú: 
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   - haly Centra excelentnosti 5- osového obrábania, slávnostné otvorenie sa uskutoční 28. 10. 2010 
o 14. 00 hodine na ulici J. Bottu 25, 
   - Prístavby a novostavby MTF STU na ulici J. Bottu, Nanocentra,  úpravy botanickej záhrady, 
rekonštrukcie auly č. 103, realizácie infraštruktúry IKT na ul. J. Bottu a Rázusovej ulici, nákupu 
techniky a serverov. 
 

Prod. Grgač informoval o: 
-  ročných správach o riešení  projektov KEGA, upozornil riaditeľov ústavov, aby dohliadli na správny 
počet plánovaných hodín zamestnancov podieľajúcich sa na riešení  projektov, 
- potrebe aktualizácie riešiteľských kolektívov projektov VEGA do 10. 12. 2010. 
 

Prod. Horňák: 
- predložil riaditeľom ústavov dochádzku interných doktorandov, do 15. 10. 2010 žiada zaslať 
písomné stanovisko k vyznačeným študentom, 
- požiadal o doručenie plánu hospitácií pre zimný semester akademického roku 2010/2011 do 15. 10. 
2010, 
- informoval o možnosti schválenia členov vo VR MTF STU do komisií pre štátne skúšky 
doktorandského štúdia, ktorí nemajú titul doc. a prof. (návrhy na neschválených členov komisií treba 
zaslať Ing. Štefánkovej, vedúcej OAKČ) 
 
Rozhodnutie č. 8 KD 2010/2011 
KD nariaďuje riaditeľom ústavov, aby previedli kontrolu predloženej dochádzky interných 
doktorandov a poslali písomné stanovisko k vyznačeným študentom. 
Z: riaditelia ústavov                   T: 15. 10. 2010  
 
 

Rozhodnutie č. 9 KD 2010/2011 
KD  nariaďuje  riaditeľom ústavov vypracovať plán  hospitácií  výučby  na  ústave  za  ZS 2010/2011. 
Z: riaditelia ústavov                   T: 15. 10. 2010 
 

Dekan fakulty: 
- poukázal na chýbajúce sylaby vyučovaných predmetov na internetovej stránke fakulty. 
 
Rozhodnutie č. 10 KD 2010/2011 
KD nariaďuje riaditeľom ústavov, aby previedli kontrolu zverejnených syláb predmetov na 
internetovej stránke fakulty a prípadné nedostatky ihneď odstránili. 
Z: riaditelia ústavov                              T: ihneď 
 
Doc. Schreiber: 
- poukázal na platnosť rozhodnutia č. 1 KD 2010/2011 o uznávaní predmetov študentom MTF STU. 
 

Mgr. Nemetzová informovala o: 
- prebiehajúcich zmenách na OESČ v oblasti rozmiestnenia zamestnancov, 
- novom elektronickom obehu záväzkov ( sprievodka k objednávke). 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
PhDr. Rešetová: 
- oznámila, že dňa 31. 10. 2010 sa uzatvára centrálny register publikačnej činnosti  a zároveň 
požiadala o dodanie chýbajúcich príspevkov. 
 

Ing. Halada informoval o: 
- rozvojových projektoch na MTF STU, ktoré sú financované z pridelených projektov. 
 

Doc. Bílik: 
- informoval o zasadnutí univerzitnej odborovej komisie na FEI STU. 
 

Ing. Štefánková: 
- informovala o účasti  prod. Vidovej a referentiek z OAKČ na Akadémii VAPAC 2010. 
 

Prof. Janovec: 
- zdôraznil, že mnohí doktorandi sú dlhodobo dislokovaní mimo pracoviska , 
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- pravidlá publikačnej činnosti nie vždy korelujú so súčasným stavom, 
- upozornil na problém nových prístrojov, ktoré budú vyžadovať zvýšené prevádzkové prostriedky. 
 

Prof. Ulrich: 
- pripomenul, že v dňoch 06. 10. 2010 až 07. 10. 2010 sa v budovách Z a T uskutočnia voľby do AS 
MTF STU a do ŠR VŠ pre roky 2010-2012.  
 

Dekan fakulty prof. Moravčík ukončil rokovanie a poďakoval sa členom kolégia dekana za účasť na 
zasadnutí. 
 
 
 
 
 

Zapísala: Remenárová   06. 10. 2010                        prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 
Overila:  Ing. Ďurišová                              dekan fakulty  


